
Ouderraad 12 december 2023

Aanwezig: Gert, Sara, Jona, juf Suzanne, Rikke, Anaïs, Joris, Hanneke, Karlien

Verontschuldigd: Sacha, Riene, Juliette, Quentin, Wendy, Laurent, juf Vicky, Yana
______________________________________________________________________

1. Goedkeuring verslag 14/11/2023
Het verslag wordt goedgekeurd.

2. Nieuws van de school
- Het zwembad is nog stuk. De weersomstandigheden moeten beteren voor de

herstellingswerken kunnen starten.
- De bouw van de kleuterklaslokalen schiet goed op. Tegen de kerstvakantie zou het

droog moeten liggen. De klaslokalen zouden klaar moeten zijn tegen september.
- Er zijn veel zieken onder de leerlingen. Ook onder de leerkrachten zijn er zieken.
- De sportdag voor het derde leerjaar was heel leuk. Er werd een pakket gehuurd bij

Move.

3. Nieuws van de voorzitters

- De opbrengst van Tekenfund is 2099,08€.
- Karlien en Juliette doen verslag van de schoolraad. Het retributiereglement van voor-

en naschoolse opvang van de gemeente werd bekeken en de tarieven zijn niet meer
geïndexeerd geweest sinds 2016. Dat betekent een prijsstijging van de tarieven,
gebaseerd op de gezondheidsindex. Dit moet nog op de gemeenteraad verschijnen.
Daarna stuurt de school een communicatie rond. Voor 30 minuten aan 1 euro gaan
we naar 1,24€. Een pedagogische studiedag gaat van 6,50 naar 8€.
Er werd ook gesproken over het BOA-decreet (Buitenschoolse Opvang en
Activiteiten) om de kwaliteit van de opvang te optimaliseren. Dit zou van kracht gaan
in 2026. Dit is breder dan schoolopvang en dekt ook buitenschoolse activiteiten. In
dat kader wordt de schoolopvang ook herbekeken.
De schepen van onderwijs liet weten dat de gemeente de ambitie heeft om meer in
onderwijs te investeren en dat de lagere scholen niet vergeten zullen worden.

- Het zou een goed idee zijn om eens een inventaris te maken van het materiaal van
de ouderraad. We zouden ook een oproep willen plaatsen voor een nieuwe frigo. We
vragen ook na bij ouders om eens te kijken naar de frigo die stuk is.

4. Terugblik activiteiten
- Boekenbeurs en praatcafé:

Boekenbeurs: de opbrengst werd nog niet geteld, maar het was een fijne
boekenbeurs. De nieuwe aanpak werkt. Er zijn nog veel boeken over en Sara maakt
een selectie om de oude, minder interessante boeken weg te doen. Er werd op
voorhand ook een screening gedaan om boeken met ongepaste inhoud niet te koop
te stellen. Er kwamen vragen van ouders over juf Nadja die haar boeken verkoopt.
Dat zijn geen tweedehandsboeken dus het is een hoger budget. Er worden ook
vragen gesteld over de promotie die op voorhand in de klassen gemaakt worden.
Misschien kan dit losgekoppeld worden van de boekenbeurs?



Praatcafé: een paar extra helpende handen zou handig geweest zijn. Er was geen
aparte kassa en dat maakte het ook wat moeilijker.
Voorleesavond: het was een succes. De leerlingen hebben heel fijn voorgelezen en
waren goed voorbereid. Het vertrekmoment was wel nogal chaotisch. Het was niet
voor iedereen duidelijk naar welk lokaal ze moesten gaan. Er kan bijvoorbeeld een
luide bel gebruikt worden om de start aan te kondigen. Er wordt ook gesuggereerd
om in 2 shiften te werken, een voor de kleuters en een voor de lagere
schoolleerlingen.

- Sinterklaas:
De ouderraad sponsorde de sinterklaasactiviteiten. Alles is vlot verlopen.
Vraag van een ouder: wat is het standpunt van de school over zwarte piet? De
school praat over roetpieten en doet haar best om aangepaste liedjes te selecteren.
Er bestaat verdeeldheid binnen het team over een inclusief sinterklaasfeest. De
ouderraad stelt voor om dit op te nemen binnen het schoolbestuur en Joris geeft aan
het op de personeelsvergadering te brengen. Daarna wil de ouderraad bespreken
om nieuw inclusief materiaal te sponsoren.

5. Vooruitblik activiteiten
- Kerstontbijt:

De voorbereidingen zijn in orde. Rikke heeft alles geregeld. De ouderraad stuurt een
oproep rond voor helpende handen. Er wordt zoals altijd rondgegaan en gezongen.
Het is Rikkes laatste jaar in de ouderraad (na 9 jaar!) dus volgend jaar zoeken we
een nieuwe trekker. Ze zorgt dat het draaiboek in de Drive zit.

- Lampionnentocht:
De werkgroep laat weten dat het dit jaar te moeilijk wordt om het te regelen. De
activiteit wordt volgend jaar opnieuw opgenomen.

- Koffiemomenten:
We houden ze in ons achterhoofd, want het zouden leuke momenten zijn.

- Lekkerbek:
De werkgroep komt volgende week opnieuw samen. De affiche zou nog voor de
vakantie klaar zijn.

- Musical:
Moet de ouderraad dit schooljaar al iets regelen? Er zouden al werkgroepen
gevormd moeten worden. Juf Naus gaat een filmpje maken om de musical bekend te
maken bij de ouders en zij gaat ook verduidelijken welke werkgroepen we nodig
hebben en hoeveel mensen per team. Er is ook een kernteam nodig voor de logistiek
en organisatie.

5. Stand van zaken doorlopende werkgroepen
- Kriebelteam: geen update.
- Milieu: geen update. We zoeken nog steeds een nieuwe vertegenwoordiger voor de

ouders.



- Verkeer: Arnaud kan aansluiten als waarnemend lid. De schoolstraat wordt helaas
door veel mensen niet gerespecteerd. Sommige mensen durven zelfs eigenhandig
het verbodsbord aan de kant te zetten zodat ze kunnen doorrijden. Het blijft een
probleem. De schoolstraat is er om de kinderen te beschermen.

6. Vragen van ouders
- Er wordt aangeraden Trooper nog eens onder de aandacht te brengen. Het is een

heel simpel systeem. Je moet er gewoon aan denken om via Trooper te passeren
wanneer je online iets koopt. Vrijwel elke online aankoop zorgt voor een kleine
bijdrage aan de ouderraad. Misschien kan het eens op papier meegegeven worden
in de boekentassen. Het kan ook weer op sociale media geplaatst worden.

Volgende ouderraad

- Dinsdag 23 januari 2024


